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Текст:  СРНА

Радна група за спровођење 
и праћење Акционог плана 
превенције инцидената и 
кривичних дјела почињених 
из мржње и предрасуда на 
подручју Приједора, осудила 
је непримјерено обраћање 
главног имама Исламске 
заједнице у Козарцу Амира 
Махића, те позвала грађане 
да остану достојанствени, а 
надлежне да реагују и рас-
вијетле овај немили догађај.
Радна група осудила је 
обраћање у којем је изре-
чено више увредљивих кон-
статација на рачун Српске 
православне цркве и њених 
вјерника, из којих се назире 
говор мржње, саопштено је 
из Градске управе.

“Како другачије назвати кон-
статације као што су `душма-
ни` и који `лају`? Овим путем 
изражавамо разочарење што 
се исти вјерски службеник, 
у готово исто доба године, 
оглашава, и непримјереним 
рјечником вријеђа суграђане 
друге вјерске и националне 
припадности”, наведено је у 
саопштењу.
Радна група позива надлеж-
не правосудне институције 
да, у сарадњи са Полициј-
ском управом Приједор, 
расвијетле и дају правну 
квалификацију овог немилог 
догађаја и у вези с тим да по-
крену потребне правне про-
цедуре.
“Позивају се сви грађани 
града Приједора да остану 
достојанствени, да вјерују у 

рад надлежних институција 
и не дозволе да овај догађај 
на било који начин утиче на 
општу слику безбједности у 
нашем граду која се стрпљи-
во гради дужи низ година”, 
истакнуто је у саопштењу.
Из Кабинета градоначелника 
Приједора подсјетили су на 
то да се већ 20 година баве 
питањима међунационалне 
толеранције, разумијевања 
других и другачијих и пре-
вентивним радом на спре-
чавању инцидената који за 
мотив имају предрасуде и 
мржњу по било ком основу.
Институције града Приједо-
ра овим питањима се баве 
најприје кроз рад Форума за 
безбједност заједнице, те и у 
оквиру овог акционог плана 
који се доноси у Скупштини 

града сваке четири године.
“Институције града При-
једора остају истрајне на 
изградњи провјерених и 
праведних принципа зајед-
ничког живота свих наших 
грађана и никад неће било 
коме дозволити њихово на-
рушавање”, закључује се у 
саопштењу.

Градоначелник Приједора 
Слободан Јавор је, поводом 
Махићевог обраћања вјер-
ницима у џамији у Козарцу 
12. јануара ове године, одр-
жао телефонску сједницу са 
представницима ове радне 
групе коју, осим осталих, 
чине представници Градске 
управе, Форума за безбјед-
ност заједнице и Полицијске 
управе.

Махић је у обраћању вјерни-
цима, негативно говорио о 
Србима и српским празници-
ма. У проповиједи у џамији 
у Козарцу 12. јануара, чији је 
видео-снимак објављен на 
“Јутјубу”, православну Нову 
годину је назвао “тамо не-
ком”.
Махић је прије непуну годи-
ну дана, на вјерској служби у 
Козарцу, назвао Светог Саву 
“зачетником фашизма”, а Ср-
пску православну цркву “сек-
том”, што је Окружно јавно 
тужилаштво Приједор оква-
лификовало као кривично 
дјело јавно изазивање и под-
стицање насиља и мржње.

ОСУДА ГОВОРА МРЖЊЕ ИМАМА МАХИЋА

Текст:  Мирјана Шодић

Скупштина повјерилаца 
дала је зелено свјетло за 
продају Рибњака “Санича-
ни”. Процијењена вријед-
ност некадашњег носиоца 
рибарске производње на 
овим просторима, а данас 
предузећа у стечају је 4,9 
милиона КМ. Радници с 
нестрпљењем чекају да се 
дефинише статус Рибњака. 
Истичу да је тешко функци-
онисати у овим условима, 
те да су имали проблема и 
са крађом рибе. 
“Упркос тим проблемима, 
успјели смо да сачувамо 
добар дио рибљег фон-
да. Ко год да купи Рибњак, 
имаће основа да покрене 
производњу. Посједујемо 
добар дио насадног ма-
теријала, има и конзумне 
рибе, а успјели смо да сачу-
вамо и одређен број мати-
ца сомовских и шаранских. 
Тако да можемо кренути са 
не баш великим улагањима 
по питању производње, да 
идемо корак даље”, рекао 
је Драгослав Ступар, рад-
ник Рибњака “Саничани”. 
Одбор повјерилаца ће 
припремити и предложи-
ти услове продаје, о чему 
ће коначну одлуку доније-

ти Скупштина. Имовина 
Рибњака је процијењена 
прошле године, у коју не 
улази управна зграда, еко-
номско двориште и један 
базен, који је због дуговања 
припао банци. 
“Процјена имовине Рибња-
ка је урађена у јуну прошле 
године и цијена која изно-
си 4.950.000 КМ. Рибњак 
‘Саничани’ се продаје као 
правно лице”, истакао је 
Мирко Марчета, стечајни 
управник Рибњака “Сани-
чани”. 
Потенцијални купац је Вла-
да Републике Српске, која 
би Рибњак “Саничани” пре-
дала на управљање Граду 
Приједору.
“У наредним данима оче-
кујемо састанак са пре-
мијером и предсједником 
Републике Српске, да про-
цијенимо које су могућно-
сти што се тиче Владе РС и 
Града Приједора. Сигурно 
да није довољно само из-
двојити средства за купо-
вину Рибњака ‘Саничани’, 
а то је нешто мање од пет 
милиона КМ. Има и додат-
них финансијских трошкова 
који подразумијевају објек-
те који тренутно не припа-
дају предузећу, и оно што је 
јако важно, износ средста-

ва како би се оспособило 
предузеће, то јесте Рибњак 
ставио у функцију”, рекао је 
Слободан Јавор, градона-
челник Приједора. 

Из “Вода Српске” истичу да 
приједорски рибњак није 
само привредно друштво 
већ и стратешки хидротех-
нички објекат за регулацију 
нивоа великих вода, који 
захтијева улагања. 
“Нажалост, у протеклом пе-
риоду ништа није уложено 
када је ријеч о одржавању 
Рибњака, у смислу одржа-
вања насипа, те централ-
ног и ободног канала. Он у 
овом моменту представља 
опасност у неком дијелу за 
Град Приједор управо из 
тог разлога, што није ништа 
улагано, тако да сматрамо 
да се у наредном периоду 
морају уложити значајна 
средства, онај ко буде бу-
дући власник”, истакао је 
Владимир Радуловић, за-
ступник “Вода Српске” у 
стечајном поступку Рибња-
ка “Саничани”. 
Ово предузеће некада је 
у сезони запошљавало до 
150 радника, а тренутно је 
шест радника задужено за 
чување и одржавање ри-
бњака и имовине.

Текст:  prijedorgrad.org

Из буџета града Приједора 
почела је исплата субвенција 
каматне стопе за стамбене 
кредите за младе и младе 
брачне парове на текуће ра-
чуне корисника, рекла је Маја 
Кунић, начелник Одјељења за 
финансије. 
Она је навела да је путем јав-
ног конкурса за 2023. годи-
ну запримљено 123 захтјева 
од којих је 117 одобрено од 
стране градске Комисије за 
субвенцију каматне стопе за 
стамбене кредите за младе и 
младе брачне парове те да ће 
из буџета града бити исплаће-
но 73.284 КМ.
"Циљ програма је стварање 
услова за останак младих у 
Републици Српској и граду 
Приједору и пружање подр-
шке развоју породице кроз 
омогућавање што повољнијих 
услова за стамбено збриња-
вање", истакла је Кунићева.
Град Приједор од 2019. годи-
не реализује програм субвен-
ције каматне стопе за стамбе-
не кредите за младе и младе 
брачне парове у висини од 
један одсто камате на те кре-
дите, а са реализацијом овог 
јавног конкурса Град Приједор 
је до данас подржао укупно 
340 младих и младих брачних 
парова.
Почела је и исплата средстава 
у износу од 100.000 КМ за нај-
повољније пројекте спортских 
клубова и организација, ода-
браних путем јавног позива, а 
у складу с новим правилником 
који подстиче учешће у спорту 
дјеце, младих, жена и лица са 
инвалидитетом. Кунићева је 
појаснила да је ријеч о сред-
ствима за финансирање проје-

ката 28 спортских клубова и 
организација од укупно при-
јављених 40 на јавном позиву 
који је расписан 30. новембра 
за приоритетне области школе 
спорта, спречавање свих обли-
ка насиља над дјецом у спор-
ту и подстицање и стварање 
услова за унапређење спорта 
за све категорије становништ-
ва, односно бављење грађана 
спортом, посебно жена, дје-
це и особа са инвалидитетом. 
Она је додала да се одобрена 
средства по пројекту крећу од 
1.000 до 9.000 КМ, као и да су 
резултати изабраних пројека-
та раније објављени на интер-
нет страници Града Приједора. 
Ово је први пут у Приједору 
да је на овакав начин распи-
сан јавни позив и додијељена 
средства и то је нешто што ће 
Градска управа радити и убу-
дуће, најављено је раније из 
Градске управе Приједор.

ИСПЛАТА СУБВЕНЦИЈА 
КАМАТНЕ СТОПЕ И НОВЦА 

ЗА ПРОЈЕКТЕ У СПОРТУ
ПРОЦИЈЕЊЕНА ПРОЦИЈЕЊЕНА 

ВРИЈЕДНОСТ ВРИЈЕДНОСТ 
4,9 МИЛИОНА КМ 4,9 МИЛИОНА КМ 

Продаје се Рибњак "Саничани"

Маја Кунић, 
начелник Одјељења за финансије 
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Текст:  Деборах Совиљ

И ове године најхрабрији 
и најодважнији ће, на Бо-
гојављење, пливати у хлад-
ној Сани за Часни крст. У 
Организационом одбору 
завршили су све припреме, 
како би били сигурни да ће 
све проћи без проблема. На 
основу пријава до закљу-
чења овог броја, извјесно је 
да ће преко педесет пливача 
учествовати у Богојављен-
ском пливању 
“Све и један богојављенски 
пливач треба да зна да ула-
зи у хладну воду и да се фи-
зички и психички припреми 
на то. Пар пута код куће да 
се истушира хладном водом, 
да види како ће тијело реа-
говати. Није свеједно ући у 
хладну ријеку, а камоли за-
пливати и препливати Сану”, 
овако савјетује учеснике Бо-
гојављенског пливања Ненад 

Адамовић, члан Организаци-
оног одбора и дугогодишњи 
пливач за Часни крст. 
Ове године Адамовић ће 
по једанаести пут запли-
вати у хладној Сани на Бо-
гојављење, а очекује да ће 
учествовати преко 50 плива-
ча. Каже да учесницима Бо-
гојављенског пливања више 
одговара да је температура 
ваздуха хладнија, јер им је 
онда у води топлије. 
“Прије неке три-четири годи-
не, температура воде била 
је три степена. Један мој ко-
лега тада је пливао први пут. 
Приликом изласка из ријеке, 
пришла му је кћерка и питала 
га: ‘Тата, је ли хладно?’, а он 
је њој одговорио: ‘Није хлад-
но него боли!’”, уз осмијех се 
присјећа Адамовић искуста-
ва неких учесника. Додаје да 
пливачи за Часни крст никада 
нису имали здравствене про-
блеме, па ни обичну прехла-
ду, као посљедицу пливања 
у хладној ријеци у зимским 
условима. 
“Ето, и то је неки знак да нас 
чува Бог”, истиче он. Наводи 
да никад није први допливао 

до Часног крста, али за њега 
је Богојављенско пливање 
нешто посебно и сматра да 
је смисао у учествовању, а не 
такмичењу. 
“Мени то много значи и вео-
ма сам поносан што се та тра-
диција одржава у нашем гра-
ду. Није смисао препливати 
и побиједити, него потопити 
се и учествовати у самом Бо-
гојављенском пливању и том 
празнику. Још већа је част да 
учествујемо у самој литији, 
да прођемо кроз град”, исти-
че Ненад Адамовић. 
Наш саговорник на посебан 
начин даје свој допринос Бо-
гојављењу. Наиме, већ једа-
наест година он израђује Час-
ни крст. Самоук је, не бави се 
иначе столаријом, али вјешт 
је занатлија.
“Мени је највећа част што 
правим Часни крст. Узео сам 
на себе ту обавезу. Први крст 
кад сам направио с једним 

колегом, 
тадашњи 

прота, отац 
Ранко је то одо-

брио и рекао: ‘Док год мо-
жеш, прави!’ Користим хра-
стовину, а све је ручни рад, 
не употребљавам машине”, 
поносно ће Адамовић.
Иако су га пословне обавезе 
удаљиле од Приједора, и ове 
године, за Часни крст пли-
ваће Данијел Дрљача, који је 
досад учествовао девет пута, 

од чега је седам пута први 
допливао до крста. Златник 
који му је припао, трипут је 
уступио појединцима и јед-
ној хуманитарној организа-
цији. 
“Ово ће бити моје десето 
пливање за Богојављенски 
крст. Претпрошле године 
сам, заједно с градоначел-
ником и свештенством, имао 

ту част да положим крст 
и вијенац у воду. Сма-

тра се да ће онај ко 
се бар умије или по-
кваси зглобове, бити 

здрав током цијеле 
године. Дакле не 

морате учест-
вовати у са-
мом пливању, 

довољно је да 
се мало поквасите да бисте 
било здрави током године, 
до сљедећег Богојављења”, 
истиче Дрљача. 
Уочи Богојављења, 18. јану-
ара, сви пливачи ће се оку-
пити на вечерњој молитви 
у Цркви Свете Тројице. Тада 
ће и потписати да пливају на 
сопствену одговорност. 
Значај пливања за Часни 
крст, појаснио је протона-
мјесник Драган Хрваћанин.
“Исус Христос крстио се 
у ријеци Јордану на Бо-
гојављење, потапао се три 

пута у воду, и из тог разло-
га настала је та традиција, 
обичај потапања или пли-
вања за Часни крст. Обно-
вљена је традиција пливања, 
а она је доста стара, креће од 
почетка неких периода када 
је почело празновање самог 
Богојављења. Оно што је 
најзначајније је света литур-
гија коју служимо на тај дан 
у 9,00 часова и ту су присут-
ни сви пливачи, а важна је и 
та традиција, јер самим тим 
укључујемо младе људе који 
долазе, који су прије свега 
крштени да би учествовали 
кроз ову жртву пливања. Као 
што имамо пост у којем ми 

дајемо неку своју жртву, неки 
свој принос, тако и овај праз-
ник и овај обичај пливања 
за Часни крст је једна жртва 
вјерника млађег нараштаја 
који долазе и пливају. Веома 
је важно и битно да очувамо 
традицију, да је задржимо и 
да је, ако Бог да, прослиједи-
мо нараштајима који долазе 
послије нас”, поручио је про-
тонамјесник Хрваћанин.
Богојављење је један од 15 
највећих хришћанских праз-
ника, а тог дана у свим црква-
ма и храмовима се освећује 
вода коју народ узима и носи 
кућама, јер се вјерује да има 
духовна и љековита својства.

БОГОЈАВЉЕНСКУ ТРАДИЦИЈУ ЧУВАТИ И ПРЕНОСИТИ 
НА МЛАДЕ НАРАШТАЈЕ 

СВЕ СПРЕМНО ЗА БОГОЈАВЉЕНСКО ПЛИВАЊЕ

Организациони одбор за организовање Богојављенске 
литије и пливања за Часни крст привео је крају неопходне 
припреме. 
„Ми смо у суштини већ спремни и припремљени и ако 
Бог да, све како је било прошле године, тако ћемо и ове. 
У 9,00 часова служимо Свету литургију, потом велико ос-
већење воде, с обзиром да је празник Богојављења, а 
онда у 11,00 часова, као што је то уобичајено, креће Бо-
гојављенска литија, од цркве, кроз град до ријеке Сане, а 
послије пливање за Часни крст“, истиче протонамјесник 
Драган Хрваћанин.
Градоначелник Слободан Јавор похвалио је омлади-
ну која се сваке године у великом броју окупља око бо-
гојављенских свечаности.
„Сугерисао бих и грађанима и пливачима, да тај дан буде-
мо на нивоу, да покажемо достојанство, да учинимо све 
оно што нам налаже црква и свештеник те да пошаљемо 
поруке мира, љубави и суживота, да не буде то ван окви-
ра цркве“, поручио је Јавор.

Са сједнице Организационог одбора

Адамовић и ове године израдио 
Часни крст 

Дрљача седам пута први до крста
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Текст:  Гордана Каурин

• Да ли сте задовољни ра-
дом Удружења пензионера 
у прошлој години, како на 
локалном, тако и на репу-
бличком нивоу?
- Без обзира на све потеш-
коће које смо имали, успјеш-
но смо привели крају 2023. 
годину. Оно што смо зацр-
тали у својим програмским 
циљевима, то смо и заврши-
ли. Када ме питате јесам ли 
задовољан радом удружења 
како на локалном, тако и на 
републичком нивоу, морам 
рећи да увијек може боље. 
Волио бих кад би стандард 
пензионера био већи и 
бољи. Да се могло више учи-
нити, свакако да бих био још 
задовољнији. Ми смо на по-
четку 2023. имали повећање 
пензија, а сад, у јануару ове 
године, очекујемо усклађи-
вање пензија. Тражићемо 
ванредно повећање, јер у 
садашњем тренутку можемо 
бити задовољни што су пен-
зије стабилне и редовне, а да 
су довољне за живот, свакако 
да нису. Зато пензионерска 
удружења морају  више ра-
дити на побољшању поло-
жаја ове популације.
• Колико средстава ћете до-
бити из буџета града Прије-

дора у 2024. години и да ли 
је то довољно?
- Удружење пензионера из 
Приједора реаговало је на 
вријеме и пријавило се са 
својим програмом и пројек-
том за 2024. годину. Град 
Приједор ће за нас из буџета 
издвојити 300.000 КМ, да ли 
је доста или није, не знам, 
али сматрам да је одлично 
што Градска управа поштује 
ову популацију и труди се на 
све начине да нам помогне. 
Свакако, пуно је потреба, 
нарочито када је у питању 
пензионерска популација, 
али добро је што можемо 
рачунати на помоћ Градске 
управе. Сматрам да се са ре-
публичког нивоа мора повес-
ти много више рачуна о пен-
зионерима. Градска управа 
Приједор примјер је многим 
локалним заједницама у Ре-
публици Српској, јер наше 
удружење највише добија 
од своје градске админист-
рације. Средства која добије-
мо, користимо да ријешимо 
горуће проблеме: 200.000 
КМ оде на једнократне нов-
чане помоћи, на дјелимичне 
исплате трошкова сахране 
пензионерима који су члано-
ви Удружења, за помоћ при 
куповини лијекова, излете, 
за дружења, а 100.000 КМ за 

бањско-климатске центре, 
што Градска управа плаћа 
директно тим центрима. И то 
тако траје већ 15 година. Заи-
ста немам ријечи којима бих 
се захвалио, у име Удружења 
пензионера, свим људима с 
којима сам до сада сарађи-
вао, а посебно садашњој гар-
нитури која је на челу града. 
Јавно се захваљујем у име 
14.500 пензионера које пред-
стављам. 
• Каква је ситуација у дру-
гим градовима и општина-
ма, јер сте функционер и на 
републичком нивоу?
- У Републици Српској има 
57 удружења пензионера. У 
својим срединама помажу им 
неко у већем, неко у мањем 
обиму. Међутим, скоро па 
нико ни приближно као што 
то чини Град Приједор. Зато 
смо примјер како би требала 
да се понаша свака локал-
на заједница у Српској. Није 
лако ни нама у удружењима 
подијелити одређена средст-
ва, јер увијек се неко љути и 
није задовољан, али настоји-
мо преко мјесних одбора 
што реалније снимити стање 
на терену. До сада немамо 
значајнијих примједби, тру-
димо се да радимо што боље 
и квалитетније. Морамо има-
ти на уму чињеницу да нико 

у Удружење пензионера не 
долази зато што нас је жељан 
видјети, него долази да тра-
жи неки вид помоћи. 
• Породицама значи помоћ 
приликом сахране пензи-
онера. Колико средстава 
Удружење пензионера из-
дваја за те намјене?
- До 2007. године пензионе-
рима су се на чеку обуставља-
ле двије КМ и исплаћивало 
300 КМ породици умрлог 
пензионера на име трошкова 
сахране. Од 2007. тај износ 
је повећан на 3 КМ и сада 
се породици исплаћује 500 
КМ. У међувремену је доне-
сена одлука да се чланарина 
повећа на 4 КМ, због раста 
свих трошкова, а донијеће-
мо одлуку да се износ на име 
трошкова сахране увећа на 
550 КМ. Не смијемо више од 
тога, јер не знамо какав ће 
бити проценат смртности.
• Колико има пензионера у 
Приједору?
- Са старосним пензијама 
имамо 9.266, ивалидских 
1.480 и породичних  3.985. 
Укупно имамо 14.731 пен-
зионера, тај број се мијења 
и никад није исти. Од овог 
укупног броја, 13.500 су чла-
нови Удружења пензионера. 
Договорили смо на нивоу 
Фонда ПИО да је чланство у 

Удружењу пензионера на до-
бровољној основи. 
• Какви су планови за наред-
ни период?
- Радимо устаљене активно-
сти, прије свега морамо стро-
го водити рачуна да имамо 
средства од чланарина за ис-
плату на име трошкова сахра-
не породици умрлог пензио-
нера. Ове породице не смију 
чекати ни дан за исплату. 
Фонд ПИО такође исплаћује 
500 КМ породици. Бањско-
климатска рехабилитација 
пензионера и једнократне 
новчане помоћи на основу 
снимљеног стања на терену, 
излети и дружења. Прошле 
године нисмо слали наше 
пензионере на море, али на-
стојаћемо, уколико нам усло-
ви дозволе, да обновимо ту 
активност. Удружење се бави 
и изналажењем рјешења за 
побољшање материјалног 
положаја пенионерске попу-
лације. Имамо одличну са-
радњу са Владом РС, ресор-
ним министром и министром 
финансија, заиста нас уважа-
вају. Свакако ћемо тражити 
да се, чим се укаже прилика, 
иде на ванредно повећање 
пензија. 

Слободан Брдар, предсједник Удружења пензионера града Приједора 

ГРАДСКА УПРАВА ПРИМЈЕР МНОГИМ 
ЛОКАЛНИМ ЗАЈЕДНИЦАМА 
“Градска управа Приједор примјер је многим локалним заједницама у Републици 
Српској, јер наше удружење највише добија од своје градске администрације”, 
каже у интервјуу за „Козарски вјесник“ Слободан Брдар, предсједник Удружења 
пензионера града Приједора и Скупштине Удружења пензионера Републике 
Српске.

Текст:  СРНА

Пензије су у Републици 
Српској збирно повећа-
не за 58,03 одсто или 
75,54 одсто ефективно 
у протеклих 10 година, 
а нови раст слиједи са 

редовним годишњим 
усклађивањем пензија 

од јануара, изјавио је у ин-
тервјуу за Срну директор 

Фонда за пензијско 
и инвалидско 

осигурање 
/ П И О / 

Р е п у -
бл и ке 

С р -

пске Младен Милић.
“Обрачун пензија за јануар 
започећемо одмах након 
добијања неопходних по-
датака о проценту промјене 
просјечне нето плате и про-
мјене потрошачких цијена на 
годишњем нивоу, који се оче-
кују од Завода за статистику 
Републике Српске 24/25. ја-
нуара”, рекао је Милић.
Он је подсјетио да према 
Швајцарском моделу ре-
довно годишње усклађи-
вање представља половину 
збира процента промјене 
просјечне нето плате и про-
цента промјене потрошачких 
цијена на годишњем нивоу 

у Републици Српској у прет-
ходној години, на основу по-
датака Републичког завода за 
статистику.
“Према њиховим подацима 
у периоду јануар-новембар 
плате су расле за 11,10 од-
сто, а проценат промјене по-
трошачких цијена је био 7,40 
одсто. Чекаћемо податак и 
за децембар и тек онда ће 
се знати проценат редовног 
годишњег усклађивања пен-
зија од јануара ове године”, 
навео је Милић.  
У јануару 2023. године пен-
зије су повећане за 13,5 од-
сто, као комбинација редов-
ног усклађивања од 13,32 и 

ванредног усклађивања по 
одлуци Владе Републике Ср-
пске од 0,18 одсто. 
Навео је да је на крају прош-
ле године евидентирано ре-
кордних 332.953 осигурани-
ка, пријављених код 44.688 
уплатилаца доприноса, што 
је у односу на 2022. годину 
више за 5.169 осигурани-
ка или 1,58 одсто. Милић је 
истакао да је исплата пензија 
у протеклој години била ре-
довна и благовремена, како 
у Републици Српској, тако 
и у иностранству, гдје Фонд 
Српске исплаћује пензије за 
55.000 корисника у 32 држа-
ве.

МИЛИЋ: УЗ РЕКОРДАН ПРИХОД И РЕДОВНУ 
ИСПЛАТУ УСКОРО И НОВИ РАСТ ПЕНЗИЈА

ИНТЕРВЈУ

Младен Милић (фото: SEMBERIJAinfo)
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Текст:  Деборах Совиљ

У оквиру пројекта “Подршка 
подизању пластеника”, Град 
Приједор издвојио је 25.000 
КМ за набавку 50 пластени-
ка, чија је подјела почела 
у Омарској, а настављена 
ових дана за кориснике из 
других руралних подручја. 
У Омараској је подијељено 
20-ак пластеника пољопри-
вредним произвођачима из 
села која гравитирају овом 
насељу. Један од њих је Тео-
дор Средић, који се након 30 
година вратио из Њемачке у 
родне Нишевиће, а каже да 
ће пластеник добро доћи ње-
говој шесточланој породици.
“Драго ми је што сам добио 
овај пластеник, да могу да 
се бавим производњом по-
врћа за своје потребе. Све 
је протекло добро, а Град је 
олакшао транспорт и превоз 
пластеника пољопривред-
ницима. Узгајаћу парадајз, 
паприке и лук, оно што дјеца 
највише воле. Важно је да ћу 
производити здраву храну за 
своје укућане”, истиче Сре-

дић.
За овај пројекат владало је 
велико интересовање, што 
потврђује преко 90 пријава. 
Од тога је, на основу при-
стигле документације, извр-
шен одабир корисника који 
испуњавају услове за бес-
платне пластенике. Ријеч је 
о пластеницима површине 
40 квадрата, а циљна гру-
па су незапослени и особе 
слабијег социо-економског 
статуса који живе у рурал-
ним подручјима, појашња-
вају из надлежног градског 
одјељења.
“Идеја за покретање овог 
пројекта проистекла је из 
чињенице да смо, из године 
у годину, све више изложени 
негативним утицајима кли-
матских промјена. Произ-
водња поврћа на отвореном 
пољу све је тежа, а будућност 
у области повртарства огле-
да се управо у узгоју поврћа 
у контролисаним, односно 
затвореним условима”, ре-
као је Жарко Тубин, начелник 
Одјељења за пољопривреду 
и рурални развој.

Тубин подсјећа да је у прош-
лој години исплаћено око 
100.000 КМ на основу под-
стицајних средстава за про-
изводњу поврћа, што на от-
вореном што на затвореном. 

Из овог одјељења истичу да 
су у току јучерашњег дана ис-
платили подстицајна средст-
ва по основу премије за про-
изведено кравље млијеко и 
закуп тезги, у укупном износу 

од 77.000 КМ. Тиме су укупна 
издвајања, по основу разли-
читих подстицаја у прошлој 
години, достигла цифру од 
око милион КМ.  

ПОДЈЕЛА ПЛАСТЕНИКА ЗА ПЕДЕСЕТ ПОЉОПРИВРЕДНИКА

У Омарској подијељено двадесетак пластеника

Текст:  Гордана Каурин

У организацији Ресора 
за пружање стручних 
услуга у пољопривре-
ди, Подручне једини-
це Приједор, одржа-
но је предавање на 
тему: „Производња 
кабасте хране и лабо-
раторијских анализа 
компоненти оброка у 
циљу ефикасне исхра-
не музних грла“. 
Фармери су задовољ-
ни оваквим едука-
цијама. 
“Сваке године 
сазнамо нешто 
ново путем 
оваквих пре-
давања и то 

нам много значи”, 
рекао је Горан Марја-
новић, пољопривред-
ник и сточар из Горње 
Драготиње.
Специјални 
с а в ј е т н и к 
за говедар-
ство Перо 
Гњидић из 
Хрватске 
одржао је 
пре-

давање о квалитети 
кабасте хране.
„Кабаста храна у об-
роцима за млијечне 
краве чини више од 

50 одсто особних 
материја оброка 
и због тога је из-
узетно важно да 
квалитета буде 

што је могуће 
боља, како би 

се постигли 
бољи ре-
з у л т а т и 

и сачу-
в а л о 

здравље животиња“, 
рекао је Гњидић.
Ово предавање дио је 
редовних активности 
Ресора за пружање 
стручних услуга, а 
обично их одржавају 
у зимском периоду. 
Мирко Јокић, руково-
дилац Подручне једи-
нице Ресора за пру-
жање стручних услуга 
у пољопривреди Ми-
нистарства пољопри-
вреде, шумарства и 
водопривреде РС, 
истиче да су се још је-
сенас припремили.
„Потрудили смо се 
да припремимо ква-
литетна предавања 
и имамо предаваче 
из различитих дије-
лова наше земље, па 
и из региона, укупно 
је предвиђено неких 
10 -так предавања из 
различитих области, 
почев од сточарст-
ва. Ово предавање је 
намијењено искљу-
чиво произвођачима 
млијека“, наводи Јо-
кић. 
Веома је важно да се 
у припреми хране по-
већа квалитет оброка 
и на тај начин и квали-
тет млијечности муз-
них грла, поручено је с 
предавања. 

Текст:  Гордана Каурин

Уочи Нове године десила се хаварија на једном од 
„Топланиних“ котлова, када је покварен вентилатор за 
извлачење дима. Због тога су грађани у том периоду 
имали слабије гријање. Усљед ниских температура, 
ово предузеће  додатно врши загријавање мазутом, 
наводи вршилац дужности директора „Топлане“ Душ-
ко Милетић. 

„Улазимо у набавку вентилатора, рок испоруке је мје-
сец дана, а расписујемо и јавну набавку. Крајем фе-
бруара ћемо оспособити оба котла да раде у пуном 
капацитету, тако да не морамо користити мазут. До 
тада, мораћемо уз помоћ котло-
ва на мазут да загријавамо 
станове“, навео је Ми-
летић. 
„Топлана“ има 3.514 
корисника, који су 
прикључени на цент-
рално гријање. 

"ТОПЛАНА" 
ГАРАНТУЈЕ ТОПЛЕ 

РАДИЈАТОРЕ

Душко Милетић

Ефикасна исхрана музних грла
ОДРЖАНО ПРЕДАВАЊЕ О 

ПРОИЗВОДЊИ КАБАСТЕ ХРАНЕ

Перо Гњидић, предавач
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Текст:  Гордана Каурин

КУД „Козара“ Приједор ове 
године прославља велики 
јубилеј, 50 година постојања 
и рада. По ријечима пред-
сједника Младена Стакића, 
одлучили су да годину за-
почну округлим столом на 
тему крсне славе. Циљ је што 
више говорити о обичајима 
и традицији српског народа, 
те их приближити што већем 
броју младих људи. 

Марија Радаковић, етнолог 
у Музеју Козаре, каже да је 
важно да се слави слава и да 
се не дозволи да нестане. 
„Срби једини славе крсну 
славу. Зато је то нешто је-
динствено и уникатно и као 
такво, поготово треба зашти-
тити и сачувати“, каже Рада-
ковићева. 
Њено мишљење дијели и 
Милорад Латиновић, чувар 
старих обичаја и традиције. 
„Слава је нешто узвишено 
код православних Срба, је-
дан од догађаја до којег се 
заиста држи. Слава има своју 
географску одредницу због 

самих обичаја, поступака 
слављења и има своје осо-
бености као сваки празник“, 
наводи он.
На Округлом столу учество-
вале су и чланице Српског 
културног друштва „Вретено“ 
из Ријеке. Предсједница Вес-
на Блануша наводи да желе 
сачувати традицију.
„С обзиром да је већина на-
ших чланова с подручја ру-
ралног дијела  Далмације, 
Лике, Баније, Кордуна и Бос-
не одлучили смо да покуша-
мо сачувати обичаје и ње-
говати традицију, која, чини 
ми се, у Хрватској  постепено 
умире. Наш највећи проблем 
је тиха асимилација, погото-
во у подручју Приморско-го-
ранске жупаније, гдје је, да 
кажем, мало толерантнија 
средина и гдје су дозвољене 
некакве слободе без већих 
компликација. Ово је наш 
покушај да за нашу дјецу 
сачувамо обичаје какве смо 
виђали код наших бака и дје-
дова“, казала је Блануша. 
Драгица Скорупан, секретар 
Вијећа српске националне 
мањине Приморско-горан-

ске жупаније, наводи да је 
и аутор књиге о српским 
обичајима.
„Наше вијеће је члан Коор-
динације вијећа, заправо 
Српског народног вијећа 
из Загреба. Отуда је дошла 
идеја да се, док још имамо 
нешто старију популацију, 
документују обичаји и при-

према хране Срба у Горском 
Котару, Лици и Далмацији. 
Успјела сам прикупити доста 
тог материјала. То је једна 
феноменална ствар. Исто-
ријска чињеница како је то 
било на крају 19. и почетком 
20. стољећа у тим крајевима, 
како су Срби преживљавали, 
чиме су се хранили, какве су 

обичаје имали, ето то смо до-
кументовали. Сачували смо и 
језик којим ти људи говоре, 
заправо књига није написана 
књижевним језиком, него су 
се користили изрази и кон-
струкције реченица како су 
ти људи тада говорили“, ре-
кла је Скорупанова.

Одржан округли сто у организацији КУД-а „Козара“ 

КРСНА СЛАВА ЈЕ КОД СРБА НЕШТО УЗВИШЕНО

Текст:  Зоран Совиљ

У Кaсaрни “Жaркo Згoњa-
нин” oргaнизoвaн je трaди-
циoнaлни Бoжићни при-
jeм. Oкупиo сe вeлики брoj 
прeдстaвникa удружeњa, 
oргaнизaциja и устaнoвa уз 
зajeдничку пoруку дa су мир 
и прoспeритeт нajвaжниjи 
рeсурси кoje трeбa рaзвиjaти 
и у кojимa свaкo имa свoj 
зaдaтaк.

“Бoжић je кoд нaс прaвoслaв-
них Србa и вриjeмe кaдa сe 
oкупљa пoрoдицa. И oвo нaшe 
oкупљaњe ми смaтрaмo кao 
oкупљaњe пoрoдицe. Mo-
ждa нисмo вeзaни рoдбин-
ским вeзaмa, aли смo вeзa-
ни зajeдничким зaдaткoм, a 
тo je блaгoстaњe и дoбрoбит 
нaшeг нaрoдa. Нeкo сe бaви 
питaњeм бeзбjeднoсти, нeкo 
сe бaви бригoм o oдрeђeним 
кaтeгoриjaмa стaнoвништвa, 
нeкo сe бaви oбрaзoвaњeм 
и вaспитaњeм, нeкo сe бaви 
духoвним aспeктимa, мeђу-
тим, свaкo oд нaс имa свoj 
зaдaтaк”, рeкao je пукoвник 
Гoрaн Стoкић, кoмaндaнт 1. 
пjeшaдиjскoг бaтaљoнa 6. 
пjeшaдиjскe бригaдe.
Tрaдициoнaлнoм Бoжићнoм 
приjeму присуствoвaли су 
и припaдници Teритoриjaл-
не вaтрoгaсно-спaсилaчкe 
jeдиницe кojи истичу дa je 

сaрaдњa сa вojскoм oд вe-
ликoг знaчaja, приje свeгa зa 
грaђaнe.
“Сaрaдњa знaчи мнoгo и нaмa 
и припaдницимa 3. Рeпубли-
кa Српскa пукa. Знaчajнo je 
зaтo штo ми у мнoгим сeг-
мeнтимa сaрaђуjeмo у oблa-
сти зaштитe и спaсaвaњa. 
Нa свaки нaш пoзив кoд 
пoплaвa, шумских пoжaрa и 
oстaлих нeдaћa, oни сe врлo 
рaдo oдaзoву сa људствoм и 
тeхникoм и пoмoгну нaмa и 
стaнoвништву oвoг грaдa”, 
кaжe Рaдeнкo Пeтрић, кoмaн-

дир Јeдиницe зa спaсaвaњe.
Гoдинaмa вeћ плaнинaри 
сaрaђуjу сa припaдницимa 
вojскe. Кoрист je oбoстрaнa, 
a у Плaнинaрскoм друшт-
ву “Клeкoвaчa” истичу дa сe 
сaрaдњa свaкe гoдинe прo-
шируje.
“Oни нaмa пoмaжу у дoбрoм 
диjeлу нaших aктивнoсти, 
приje свeгa кaдa oдржaвaмo 
нajвeћу плaнинaрску aк-
циjу у Плaнинaрскoм сaвe-
зу Рeпубликe Српскe, чувe-
ни ‘Пoздрaв прoљeћу’, гдje 
oни нaмa уступe свojу ку-

хињу, шaтoрe и oдрeђe-
ни брoj људствa кojи рaдe 
нa припрeмaњу хрaнe и 
oбeзбjeђивaњу плaнинaрa 
нa сaмoj плaнинaрскoj стaзи. 
Toкoм циjeлe гoдинe имaмo 
и oдрeђeних aктивнoсти и 
мeђусoбнe сaрaдњe гдje ми 
њимa пoмaжeмo, уступaмo 
им нaш плaнинaрски дoм нa 
кoриштeњe кaдa oни имajу 
свoje oдрeђeнe oбукe у при-
рoди, пoгoтoвo у плaнин-
ским услoвимa”, кaжe Maркo 
Сaрић, сeкрeтaр Плaнинaр-
скoг друштвa “Клeкoвaчa” 

Приjeдoр.
“Дрaгo ми je штo  нa нaшe 
вojникe увиjeк мoжeмo дa сe 
oслoнимo кaдa je тo пoтрeб-
нo у вaнрeдним ситуaциjaмa, 
кao штo су пoплaвe, пoжaри 
и зeмљoтрeси”, истaкao je 
грaдoнaчeлник Приjeдoрa 
Слoбoдaн Jaвoр. Пo њeгo-
вим риjeчимa, oнo штo je 
дoгoвoрeнo у прoшлoj гoди-
ни и рeaлизoвaнo je. “Свaкo 
нa свoj нaчин пoкушaвa 
дa пoмoгнe дa сe грaђaни 
приje свeгa у нaшeм грaду 
oсjeћajу бeзбjeднo и сигур-
нo, дa jeднoстaвнo сви зajeд-
нo дjeлуjeмo и рaдимo кao 
jeднo. Дрaгo ми je дa имaмo 
мoгућнoст дa сaглeдaмo штa 
смo тo урaдили у прeтхoд-
нoj гoдини. Moрaм дa нaглa-
сим дa смo oтприликe у oвo 
вриjeмe прoшлe гoдинe нeкe 
циљeвe сeби зaцртaли кaдa 
je у питaњу сaрaдњa Грaд-
скe упрaвe и кaсaрнe ‘Жaркo 
Згoњaнин’. Кaдa пoглeдaмo 
штa смo урaдили у прeтхoд-
нoj гoдини, видимo дa je 
тo испуњeнo”, нaглaсиo je 
грaдoнaчeлник Jaвoр. 
Зajeдничкa пoрукa сa Бoжић-
ног приjeмa у Кaсaрни “Жaр-
кo Згoњaнин” мoжe стaти 
у jeдну рeчeницу у кojoj сe 
кaжe дa je нa пoчeтку гoдинe 
из кaсaрнe и грaдa вaжнo пo-
слaти пoрукe мирa.

Бoжићни приjeм у Кaсaрни “Жaркo Згoњaнин“

УВИJEК JE ВAЖНO ПOСЛATИ ПOРУКE MИРA
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Текст:  Гордана Каурин

Директор Болнице „Др Мла-
ден Стојановић“ Андрија Ву-
котић, у име предсједника 
Републике Српске, уручио 

је златник Приједорчанки 
Бојани Антонић, мајци дје-
војчице Ирис, која је рођена 
на Дан Републике Српске, 9. 
јануар. 
„Желим да се захвалим на-

шем предсједнику на овом 
дивном гесту и драго ми је 
што се беба родила баш на 
Дан Републике“, навела је 
пресрећна мајка.
Вукотић је рекао 

да су тај дан очекивали више 
порода, али да је био 
само је-

дан. Првог ја-
нуара рође-
не су четири 
бебе.
„Радује ме 
чињеница 
да наша 
проната -
л и т е т н а 
политика 
Градске 
у п р а -
ве даје 
резул -
т а т е . 
Прош-

ле го-
дине рођено је 

укупно 649 беба, што је 31 
беба више у односу на прет-
прошлу годину. Захваљујем 
се предсједнику Републике 
Српске Милораду Додику 
на златнику који је уручен и 
у приједорском породилиш-
ту“, рекао је Андрија Вукотић.
Предсједник Републике Ср-
пске Милорад Додик дари-
вао је златником 25  беба 
рођених на Дан Републи-
ке Српске. Додик је изра-
зио наду да ће се у Српској 
свједочити све већем броју 
рођене дјеце.                       

Текст:  Бојана Мајсторовић

Чланови Удружења “Памет 
Српске” уручили су поклон-
пакете за три бебе које су 
рођене у приједорској Бол-
ници “Др Младен Стојано-
вић” 14. јануара ове године, 
односно првог дана у Новој 
години по јулијанском кален-
дару. Тај дан Јована Граховац 
родила је своју другу кћерку, 
Александру.

“Родила сам је у 10 минута 
до три сата. Природан пород, 
задовољна сам са свим, су-
пер је све прошло, Богу хва-
ла. Јако сам захвална свима, 
хвала пуно на поклон-пакету, 
сматрам да је то лијеп гест”, 
поручила је Јована.
Члан Удружења “Памет Ср-
пске” Огњен Вукојевић навео 
је да су поклон-пакети уру-
чени у свим локалним зајед-
ницама, бебама рођеним на 
Православну нову годину.
“У Приједору су рођени један 
дјечак и двије дјевојчице, а у 
Републици Српској око 20 бе-
бица. То је посебан дан и за 
нас као православни народ 
и за младе родитеље, који 
су уједно и млади брачни 
парови. Позивамо и остале 
организације које се баве 

питањима младих и проната-
литетне политике да се укљу-
че у овакве и сличне акције, 
јер новорођенчад, млади 
и дјеца су у Републици Ср-
пској оно што је најбитније, 
највредније и ми се млади 

трудимо да на овакав начин 
будемо подршка родитељи-
ма”, изјавио је Вукојевић.
Директор Болнице “Др Мла-
ден Стојановић” Андрија 
Вукотић каже да се нада да 
ће ова донација постати тра-

диционална у наредним го-
динама. Додао је да прона-
талитетна политика Градске 
управе даје резултате.
 “Надамо се да ћемо имати 
све већи и већи наталитет. За 
Нову годину од 31. децембра 

на први јануар рођене су че-
тири бебе, а у ових 15 дана 
рођене су 23 бебе, тако да 
очекујемо пораст и сљедећих 
мјесеци”, изјавио је Вукотић.

УРУЧЕН ЗЛАТНИК БЕБИ ИЗ ПРИЈЕДОРА, 
РОЂЕНОЈ НА ДАН РЕПУБЛИКЕ 

ПОКЛОН-ПАКЕТИ ЗА ТРИ БЕБЕ РОЂЕНЕ НА 
ПРАВОСЛАВНУ НОВУ ГОДИНУ

Јована Граховац са кћерком Александром и 
члановима Удружења „Памет Српске“
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Међу овогодишњим одлико-
ваним појединцима поводом 
Дана Републике Српске је и 
Приједорчанка Нађа Попо-
вић, ученица четвртог разре-
да Електротехничке школе, 
смјер Информационе техно-
логије.  Нађа је прошле годи-
не освојила прво мјесто на 
Републичком такмичењу из 
математике. 
Како истиче, плакета “Свети 
Стефан”, коју јој је додијелио 
предсједник Милорад До-

дик, много значи и мотиви-
ше. 
“Ово признање ми много 
значи, а уједно ми је моти-
вација да се наставим  даље 
трудити, не само када је ма-
тематика у питању, већ цје-
локупно школовање. Плаке-
та ‘Свети Стефан’ је доказ да 
се рад и труд увијек исплате 
и награде. Планирам да шко-
ловање завршим одличним 
успјехом и упишем Електро-
технички факултет у Београ-

ду. Надам се да ћу се, након 
што завршим факултет, запо-
слити”, истакла је Нађа. 
Велико је ово признање за 
приједорску Електротех-
ничку школу. Поносни су 
на Нађин досадашњи рад 
и труд. 
“Нађа је ученица због које 
је лијепо радити овај по-
сао. Максимално је фоку-
сирана, заинтересована и 
жељна знања. Тако да мене 
ова награда не изненађује, 

само ме изненађује што није 
д о - шла раније”, рекла је 

Славица Кне-
жевић, про-
ф е с о р и ц а 
математике 

у Електро-
техничкој 
школи. 
У ч е н и -
ци ове 
ш к о л е , 

њ и -

хови професори и ментори 
истичу се у Републици Ср-
пској по бројним наградама 
са такмичења и иновација-
ма. 
“Честитам Нађи на овом 
признању. Вјерујем да ће и у 
овој години постићи овакав 
резултат на такмичењу. Сигу-
ран сам да ће и на факултету 
оставити упечатљив траг. Че-
ститам и њеној професорици 
Славици Кнежевић која је 
предана и која се не штеди у 
раду са ученицима и такође 

заслужује да буде награђе-
на. Позивам и остале 

просвјетне раднике да се 
залажу за своје ученике, 

јер лијепо је у нечему 
бити први”, рекао је 

Зоран Мршић, ди-
ректор Електротех-
ничке школе. 

Прошле године, 
осам ученика 
Електротехнич-
ке школе пла-
сирало се на 
Ре п у бл и ч ко 
т а к м и ч е њ е 
из наставних 
п р е д м е т а 

који су се на-
шли у календару 

такмичења и остварили 
су запажене резултате.  

ДВИЈЕ УЧЕНИЦЕ ИЗ ПРИЈЕДОРА ОДЛИКОВАНЕ ПОВОДОМ ДАНА РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ 

Плакетом “Амблем и заста-
ва Републике Српске” одли-
кована је Мартина Секулић 
из Ламовите. Заслужно је у 
њеним рукама, јер је прошле 
године, као ученица деве-
тог разреда Основне школе 
“Јован Дучић” из Ламовите, 
освојила прво мјесто на Ре-
публичком такмичењу из ру-
ског језика. 
“Ово признање ми је мотива-
ција да се и даљем трудим 
и да радим на себи, јер 
се рад и труд увијек 
исплате. Руски језик 
је лијеп језик, мени 
се свиђа тај акце-
нат. Када сам поче-
ла да учим руски 
у шестом разреду 
основне школе, 
наставница је при-
мијетила да ми 
добро иде. Након 
тога посветила 
сам се томе и ово 
је остварен успјех”, 
рекла је Мартина. 
Велико је ово признање 
за нашу школу и награда 
за труд Мартине и њене 
наставнице Слободан-
ке Недимовић, истичу у 
Основној школи “Јован 
Дучић” у Ламовитој. У 

овој школи, 
која броји 

преко 170 
у ч е н и к а , 
руски је-

зик се из-
учава од 
1976. го-

дине.  
“Мартина је 

била од-
лична 

ученица и више пута по-
хваљивана за примјерно вла-
дање. Остваривала је запа-
жене резултате и на осталим 
такмичењима. Ово је круна 
њеног рада, као и њене на-
ставнице Слободанке Не-
димовић. Ми смо годинама 

домаћини регионалног так-
мичења из руског језика и с 
обзиром да се руски изучава 
у двије основне школе у При-
једору, ово признање је за 
нас веома значајно”, рекао је 
Маринко Вучковац, директор 
ОШ «Јован Дучић” у Ламови-

тој. 
Мартина Секулић сада је 
ученица Машинске школе 
у Приједору. Школује се за 
ЦНЦ оператера за метал и 
како истиче, трудиће се да 
оствари најбоље резултате у 
даљем школовању.

Текст:  Мирјана Шодић

НАЂА ПОПОВИЋ: ПЛАКЕТА "СВЕТИ СТЕФАН" ЗНАЧИ И МОТИВИШЕ

Одликовање круна Мартининог школовања у ОШ "Јован Дучић" 

Поносни на Нађин успјех 

МАРТИНА СЕКУЛИЋ: ОДЛИКОВАЊЕ МОТИВ ЗА НОВЕ УСПЈЕХЕ 
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Текст:  Гордана Каурин

Орден Његоша трећег реда, 
којим је предсједник Репу-
блике Српске Милорад До-
дик поводом Дана Републи-
ке - 9. јануара, одликовао 
републички Фонд за профе-
сионалну рехабилитацију и 
запошљавање инвалида, за 
ову јавну установу је мотив 
да своје обавезе извршавају 
још ефикасније, рекао је в.д. 
директора Стевица Дроњак. 
Он је истакао да је поносан 
на уручено признање.
“Ово је велико признање за 
све ове године рада Фонда, 
од 2005. године па наовамо. 
То је велика заслуга запо-
слених у ЈУ Фонд за профе-
сионалну рехабилитацију 
и запошљавање инвалида. 
Ово је, на неки начин, и за-
дужбина и мотив и обавеза 

да у будућности што квали-
тетније и ефикасније извр-
шавамо законом дефиниса-
не надлежности. Сматрам 
да је ова награда дошла као 
резултат за 2023. годину, те 
ћемо сигурно  у 2024. годи-
ни бити још бољи и продук-
тивнији”, рекао је Дроњак.
Он је истакао да је Фонд 
успјешно окончао послов-
ну 2023. годину, што им је, 
по његовим ријечима, га-
ранција да ће у овој кален-
дарској години моћи реа-
лизовати све предвиђене 
активности.
“Оне подразумијевају нов-
чана средства за запошља-
вање и самозапошљавање, 
економску подршку и одр-
живу запосленост, као и по-
врат доприноса као највећу 
стимулативну мјеру. У 2023. 

години за ове компоненте 
је издвојено нешто више од 
седам милиона марака и ја 
се надам да ћемо у 2024. 
години, у сарадњи са Мини-
старством рада и борачко-
инвалидске заштите и ми-
нистром Данијелом Егићем, 
успјети да та средства буду 
још већа, на задовољство 
наших корисника”, навео је 
Дроњак.
Фонд је у процесу доно-
шења нове одлуке која ће 
дефинисати нове износе 
новчаног стимуланса који ће 
бити већи у односу на прет-
ходну годину.

Текст:  КВ

Ученица Основне школе “До-
ситеј Обрадовић” из При-
једора, Тамара Билбија,  са 
пјесмом “Моја Република 
Српска” побиједила је на 
конкурсу за литерарне радо-
ве ученика основних школа, 
који је, поводом Дана Репу-
блике, организовао Репу-
блички педагошки завод. 
Ова ученица деветог разреда 
каже да писање поезије за 
њу представља задовољство 
и изазов.

„Са својим пјесмама учест-
вовала сам на неколико кон-
курса литерарних радова и 
то успјешно. Освојила сам 
друго мјесто на конкурсу по-
водом Дана града Приједора 
са пјесмом ’Приједор у срцу’. 
Такође сам добитница похва-
ле за пјесму ’Зашто ћутиш’ 
са којом сам учествовала на 
конкурсу ’Сјећање на невино 
страдале жртве у концентра-
ционом логору Јасеновац’. 
Управо та похвала ме охра-
брила да наставим да пи-
шем, као и моја наставница 
српског језика Зорана Џога-
зовић којој дугујем велику 
захвалност и која је моја без-
резервна подршка. Написала 
сам и пјесму ’Наша школа’“, 
наводи Тамара.
Додаје да се, поред писања 
поезије, бави и цртањем које 
је такође њена љубав.

ДРОЊАК: ОРДЕН МОТИВ ЗА ЈОШ ЕФИКАСНИЈИ РАД

ТАМАРА БИЛБИЈА НАПИСАЛА ПОБЈЕДНИЧКУ 
ПЈЕСМУ О РЕПУБЛИЦИ СРПСКОЈ

МОЈА РЕПУБЛИКА СРПСКА

И три пута да се родим,
Да процвјетам као лала,
Сваку сузу, сваки осмијех,
Теби ја бих даровала!

И три живота још да имам,
сва три бих Ти поклонила,
никад не бих зажалила,
јер сам Тебе опјевала!

И три пута ја да умрем,
да сагорим као горе,
олист’о би Твој изданак,
у свитању плаве зоре!

И три пута ја да љубим,
љубила бих исто, ето!
Јер у души мојој живи,
Твоје име драго, свето!

ТАМАРА БИЛБИЈА, 9/2
ЈУ ОШ „ДОСИТЕЈ ОБРАДОВИЋ“

ПРИЈЕДОР
новембар, 2023.
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Текст:  Мирјана Шодић

У 2024. годину мјешта-
ни Јелићке ушли су радно, 
окупљени у акцији рекон-

струкције Друштвеног дома. 
Десетак мајстора и исто толи-
ко помоћника ради на спуш-
тању плафона и постављању 
ригипса у сали Друштвеног 

дома. Сљедећа фаза је фаса-
да и кречење плафона, како 
би потпуно уредили овај про-
стор. Мјештани истичу да је 
одзив оних који су вољни да 

подрже ову акцију изузетан, 
тако да се радови одвијају 
брже него што су планирали. 
Дио новчаних средстава за 
ове радове обезбиједила је 
Градска управа Приједор, а 
дио мјештани Јелићке. 

“Ко жели помоћи, нека се 
јави, а сви су добродошли, 
ово је Друштвени дом који 
је отворен за све. Као што се 
каже, слога кућу гради”, по-
ручују мјештани.

МЈЕШТАНИ ЈЕЛИЋКЕ У АКЦИЈИ РЕКОНСТРУКЦИЈЕ ДРУШТВЕНОГ ДОМА

Хоће да уреде простор у којем ће се дружити и окупљати

Радна акција окупила мјештане 

Текст:  Мирјана Шодић

Упознајте Бојана Ратковића, 
Приједорчанина који једини 
у БиХ узгаја аутохтону расу 
голубова, стапарске летаче. 
Како истиче Бојан, то је хоби 
из љубави, али и бијег од 
ужурбане свакодневице.  
“Сваки хоби, па и овај, 
оставља све проблеме са 
стране. Једноставно дођеш 
до ове волијере са голубови-
ма и уживаш са њима. Скроз 
нешто друго, релаксација и 
одмор. Љубав према птица-
ма, тачније голубовима која 
траје око 30 година”, прича 
он. 
Стапарски голубови некада 
су били добри летачи, а да-

нас су голубови за изложбе. 
Препознатљив су симбол 
села Стапар у Србији, неда-
леко од Сомбора, у ком је 
1878. године полетио први 
стапарски голуб летач. 
“Најзаступљенији су у том 
дијелу Србије, гдје имамо 
јако добрих узгајивача ових 
голубова разних боја. По-
што сам једини у БиХ који 
узгаја ову врсту голубова, 

сарађујем са колегама из Ср-
бије, када је ријеч о узгоју”, 
додаје он. 
Бојан је са својим голубови-
ма учествовао на бројним 
изложбама у БиХ и освајао 
награде. Стапарски голубови 
из Приједора добили су нај-
боље оцјене на Међународ-
ној изложби у Тешњу која је 
одржана почетком ове годи-
не. 

“На овој изложби имао сам 
једну женку која је била јако 
добро оцијењена. Од 10 го-
лубова које сам представио, 
пет је добило оцјену 96, а је-
дан 95. Откад се бавим овим 
хобијем и посјећујем излож-
бе, ово је један од мојих нај-
бољих резултата, нарочито 
ми је драго, јер су оцјене до-
шле од стручних судија”, до-
дао је Бојан.  
Драго му је што у Приједору 
постоји Спортско друштво за 
узгој и заштиту ситних живо-
тиња “Голуб”, јер, како истиче 
Бојан, чланови тако могу да 
размијене искуства и орга-
низују изложбе које су увијек 
посјећене. 

ПРИЈЕДОРЧАНИН ЈЕДИНИ У БиХ 
УЗГАЈА СТАПАРСКЕ ГОЛУБОВЕ ЛЕТАЧЕ

Бројне награде 

Прелијепи и необични 
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Текст:  Зоран Совиљ

Кaдa нeмa кo други или кaдa 
нe мoжe нeкo други, бри-
гу o стaриjим и бoлeсним 
oсoбaмa прeузимajу у Дoму 
зa стaриja лицa. Пoтрeбнo 
je мнoгo врeмeнa, пaжњe, 
стрпљeњa и љубaви кaкo би 
сe пoмoглo свимa, a пoсeб-
нo нeпoкрeтним oсoбaмa, 
oнкoлoшким бoлeсницимa 
и oнимa кojимa дeмeнциja 
руши живoтнe кoрaкe, ми-
сли и пaмћeњe. 

Пoтрaжњa зa смjeштajeм у 
Дoму зa стaриja лицa При-
jeдoр свe je вeћa. Рaчунajући 
и oбjeкaт гeриjaтриje, у 
Дoму сe трeнутнo нaлaзе 
193 кoрисникa, штo je зa 
двaдeсeтaк кoрисникa вишe 
нeгo прeтпрoшлe гoдинe. 
Пeнзиoнисaни прoфeсoр 
физичкoг вaспитaњa, 
сeдaмдeсeтпeтoгoдишњи 
Изeт Хajрулaхoвић рoђeн je у 
Бaњaлуци, гoдинaмa живиo у 
Бихaћу, a oндa тeшкoм мукoм 
и судбинoм у нeпoкрeтнoм 
стaњу дoвeзeн у Дoм, гдje су 
вeликим трудoм успjeли дa 
гa пoдигну нa нoгe. 
„Дeвeт мjeсeци сaм oвдje. 
Oдлучиo сaм дa дoђeм у дoм, 
jeр нe мoгу сaм живjeти. Су-
пругa je умрлa, ћeркa дaлeкo 
у Кaнaди. Oвдje ми je дoбрo. 
Хигиjeнa нa нивoу, хрaнa при-
стojнa, дoбaр смjeштaj“, кaжe 
Хajрулaхoвић.  

Teшку судбину и живoтну 
дрaму нoси и Ружa Пeткo-
вић из Српцa. Пoлa живoтa 
oд свojих 66 гoдинa прoвeлa 
je пo бoлницaмa и нa 
гeриjaтриjи. Имa, кaжe, кући-
цу у рoдним Илинчaнимa кoд 
Српцa, aли сaдa je њeнa и 
кућa и oкућницa приjeдoрски 
Дoм зa стaриja лицa, зa кojи 
имa сaмo риjeчи хвaлe. „Дa 
вaм искрeнo кaжeм, знaтe 
кaкo је бити сa рoдитeљимa и 
брaћoм у кoлeктиву зajeднo, 
тaкo сe ja oсjeћaм мjeсeц дaнa 
кaкo сaм дoшлa у oвaj дoм. 
Eм je дирeктoрицa дoбрa, сo-
циjалнa рaдницa Сaбинa, oви 
штo диjeлe тeрaпиjу рeдoвнo 
дajу, њeгoвaтeљицe, спрeмa-
чицe. Сви су људи прeмa 
мeни и прeмa свaкoм кoрис-
нику Дoмa добри. Нeмaм штa 
дa кaжeм, хвалa им дo нeбa“, 
риjeчи су Пeткoвићeвe. 
Приje 63 гoдинe у Зeни-

ци je рoђeнa Нeвeнa Ђури-
цa. Бjeжeћи oд рaтa, нoви 
дoм je нaшлa у Приjeдoру, у 
Дoњим Oрлoвцимa. Oстaлa 
je сaмa и свe je нeкaкo мoглo 
дoк je билo здрaвљa. Кaд je 

пoлoмилa руку и кaдa joj сe 
здрaвљe нa joш мнoгo нa-
чинa пoгoршaлo, пристaлa je 
дa je Цeнтaр зa сoциjaлни рaд 
смjeсти у Дoм, зa кojи кaжe 
дa je тo њeнa другa кућa.

„Oвдje сaм oд 11. aвгустa 
прoшлe гoдинe и дoбрo ми 
je. Дoбрo je друштвo, дoбрo 
je oсoбљe и свe je дoбрo. Ни-
сaм вишe мoглa сaмa, oвдje 
су мe врaтили у живoт“, кaжe 
Ђурицa.
У Дoму зa стaриja лицa тру-
дe сe дa кoрисницимa пружe 
мaксимaлну пaжњу, њeгу и 
зaштиту.
„Свe вишe имaмo зaхтjeвa 
зa зaвиснe кoрисникe, кojи 
имajу oбoљeњe дeмeнциje 
и трeнутнo je кaпaцитeт зa 
тe кoрисникe пoпуњeн“, 
кaжe Сaбинa Teнић, рукoвo-
дилaц Oдjeљeњa сoциjaлнe 
зaштитe и њeгe кoрисникa. 
„Oнo штo мoрaм рeћи и нa-
глaсити дa je свe вишe кoрис-
никa кojи зaхтиjeвajу пoтпуну 
њeгу, штo сe тичe и здрaвст-
вeнe зaштитe и сaмe њeгe 
кoрисникa oд стрaнe нaших 

њeгoвaтeљa и дa нaм тaкoђe 
свe вишe кoрисникa дoлaзи 
кojи зaхтиjeвajу пaлиjaтивну 
њeгу, тo jeст oнкoлoшких пa-
циjeнaтa“, истичe Teнићeвa. 
Oнa дoдaje дa сa oвaквим 
кoрисницимa ниje лaкo рa-
дити, aли дa сe свaкoм oд 
њих приступa индивидуaлнo 
и мaксимaлнo oдгoвoрнo.  
У Дoму истичу дa су збoг ин-
флaциje били принуђeни дa 
пoдигну циjeнe смjeштaja. Oд 
1. jaнуaрa смjeштaj зa пoкрeт-
нe кoрисникe je 950, 1.050 
зa нeпoкрeтнe и смjeштaj у 
jeднoкрeвeтнoм aпaртмaну 
1.200 мaрaкa. O здрaвствe-
ном стaњу кoрисникa брину 
љeкaр пoрoдичнe мeдицинe, 
психиjaтaр и физиjaтaр, a 
мeдицинскe сeстрe, тeхни-
чaри и њeгoвaтeљи су нa 
рaспoлaгaњу 24 сaтa днeвнo. 

ПРETХOДНA ГOДИНA TEШКA, AЛИ УСПJEШНA

У упрaви Дoмa истичу дa je зa oву устaнoву прeтхoднa гoдинa билa тeшкa, изaзoвнa и 
прeлoмнa.
„Риjeшили смo вeлики прoблeм, нaпрaвили смo рeпрoгрaм зa зaoстaлe пoрeзe и дo-
принoсe и сaдa нaши рaдници имajу пoтпунo пoкривeнo здрaвствeнo и пeнзиoнo oси-
гурaњe“, кaжe дирeктoр Дoмa Maриja Личaнин. „Oстaли нaпoри били су улoжeни у рeнo-
вирaњe сoбa у oвoj устaнoви и зajeдничких прoстoриja. Рaди сe o рeдoвнoм oдржaвaњу, 
крeчeњу,  купoвини нaмjeштaja, a свe у циљу дa нaшим кoрисницимa уљeпшaмo прoстoр 
у кoмe живe и дa им трeћe живoтнo дoбa учинимo љeпшим и бoљим зa њих. Прoшлa гo-
динa jeстe билa тeшкa, aли уз пoмoћ Mинистaрствa здрaвљa и Влaдe Рeпубликe Српскe, 
a и нaшим успjeшним пoслoвaњeм, ствaри смo  дoвeли у рeд и мислим дa ћe oвa 
устaнoвa штo сe тoгa тичe, у нaрeдним гoдинaмa бити нa jaкo дoбрoм путу“,  рекла 
је Maриja Личaнин.
Oнa je пojaснилa и кojи су плaнoви зa oву гoдину. „Плaнoви зa oву гoдину су уo-
бичajeни, a у плaну je урeђeњe двoриштa гeриjaтриje, гдje ћeмo мaлo дa oплeмe-
нимo тaj прoстoр, дa кoрисници мoгу дa уживajу у лиjeпoм двoришту, кoje je и 
oвaкo прилaгoђeнo њихoвим пoтрeбaмa, aли joш ћeмo тo урeдити. Нaстaвићeмo 
дa урeђуjeмo зajeдничкe прoстoриje, днeвни бoрaвaк и сoбe у дoму и гeриjaтриjи. 
Зajeдничкe прoстoриje су вaжнe зa кoрисникe.“ Кoрисницимa Дoмa пунo знaчи 
и дружeњe нa излeтимa, a у oвoj устaнoви кaжу дa ћe сe пoтрудити дa им и 
oвe гoдинe oмoгућe тaквa путoвaњa. „Прoшлe гoдинe имaли смo двa излeтa, 
Mрaкoвицa и Лoнчaри. Бићe тaкo и oвe гoдинe, a aкo будe мoгућнoсти, oргa-
низoвaћeмo joш jeдaн излeт. To кoрисници вoлe и пoтрудићeмo сe дa им тo 
oмoгућимo“, кaжe Личaнинова. 

ДРУГA КУЋA TРEЋEГ ЖИВOTНOГ ДOБA

Дoм зa стaриja лицa Приjeдoр 
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Текст:  Мирјана Шодић

Улазнице за Кино “Козара” 
скупље су за једну КМ. При-
једорчани их, умјесто доса-
дашњих четири, плаћају пет 
КМ. Повећане су и цијене 
услуга изнајмљивања просто-
ра у Кину “Козара” и Љетне 
баште, док ће за хуманитарне 

програме корисници плаћати 
само основне трошкове. 
“Све око нас је поскупјело, 
трошкови су већи, тако да смо, 
након дужег размишљања, 
одлучили да повећамо цијену 
улазница, која се није мијења-
ла  од 2010. године, откада је 
Кино ‘Козара’ отворено на 
овој локацији. Сматрамо да 

није велико повећање цијена 
и надамо се да неће имати 
већег утицаја на посјећеност 
кина”, рекао је Марио Чулина 
из Кина “Козара”. 
Приједорчани с којим смо 
разговарали, кажу да је по-
скупљење кино-улазница 
било очекивано. 
“Није пуно. За једну КМ. Шта 
би рекли да је 10 или 15 КМ 
разлике? Сматрам да је то со-
лидна цијена”, рекла је једна 
наша суграђанка. 
Филмове у приједорском 
кину, током прошле године, 
погледало је око 20.000 љуби-
теља седме умјетности. 
“То је повећање од око 5.000 
посјетилаца у односу на прет-
ходну годину. Најгледанији 
филм у прошлој години био 
је домаћи филм ‘Олуја’ са 
2.500 посјетилаца, поред тога 
можемо издвојити и цртане 
филмове који су увијек гледа-
ни”, додао је Чулина. 
Из Кина “Козара” поручују да 
ће пратити трендове и у овој 
години, па ће Приједорчани 
моћи да погледају најновија 
филмска остварења, домаће, 
европске и свјетске продук-
ције.

Текст:  СРНА

Народна библиотека “Ћи-
рило и Методије” Прије-
дор идуће седмице вршиће 
бесплатан упис ученика 
приједорских основних и 
средњих школа, поводом 
Савиндана, саопштено је 
из ове установе. Плаћања 
чланарине током цијеле 
године ослобођено је 11 
категорија уз потврде над-
лежних институција, и то 
незапослена лица, ратни 
војни и инвалиди рада, 
чланови најуже породице 
погинулих и несталих бо-
раца, лица са развојним 
сметњама, слијепа и сла-
бовида лица, добровољни 

даваоци крви, предшколци 
и првачићи, радници из об-
ласти културе и новинари, 
завичајни писци, чланови 
вишечланих породица и 
библиотекари. Српска пра-
вославна црква 27. јануа-
ра прославља Светог Саву, 
утемељивача српске цркве, 
државе и школства. Савин-
дан се обиљежава у свим 
школама у Србији и Репу-
блици Српској као школска 
слава. Свети Сава био је 
први српски архиепископ, 
светитељ и просвјетитељ. 
Био је најмлађи син вели-
ког жупана Стефана Не-
мање, крштен као Растко, а 
када се замонашио узео је 
име Сава. 

КИНО-УЛАЗНИЦЕ СКУПЉЕ ЗА ЈЕДНУ КМ 

БЕСПЛАТАН УПИС ЗА 
УЧЕНИКЕ ПОВОДОМ 

САВИНДАНА

Текст:  Зоран Совиљ

У Гaлeриjи „Срeтeн Стojaнo-
вић“ oтвoрeнa je излoжбa 
икoнa Jeлeнe Хинић, сликaрa-
икoнoписцa из Бeoгрaдa. 
Хинићeвa сe прeдстaвилa сa 
тринaeст штaмпaних рeпрo-
дукциja, икoнoм Христa 
рaђeнoм нa дaсци сa пoз-
лaтoм и са  пaр миниjaтурa. 
Нaзив излoжбe „Дивaн бoг 
у свeтимa свojим“, aутoркa 
види кao aсoциjaциjу нa свeтe 
Србe кojимa сe нajвишe бaви 
и смaтрa дa су oни, кaкo je 
нaвeлa, пoдсjeћaњe нa силу 
бoжиjу нa oвим нaмучeним 
прoстoримa.
„Oвo су углaвнoм рeпрoдук-
циje икoнa, кoje сe нaлaзe нa 
вeликoм пoлиjeлejу Хрaмa 
Свeтoг Сaвe нa Врaчaру, кojи 
сaдржи двиje икoнe Христa 
и Бoгoрoдицe и 22 икoнe 
свeтих Србa. To су oдaбрa-
ни свeтитeљи oд мнoштвa. 
Mислим дa трeнутнo имa oкo 
150 кaнoнизoвaних Србa. Кaд 
сaм рaзмишљaлa o тoмe штa 
би билo дoбрo излoжити у 
Приjeдoру, глeдaлa сaм дa тo 
ипaк будe вeзaнo зa oвo пoд-
нeбљe, тaкo дa су ту Свeти 
Плaтoн Бaњaлучки, Свeти 
крaљ Дрaгутин, ђaкoн Aвa-
кум, a ту су и унивeрзaлни 
свeтитeљи кao штo су Свeти 
Сaвa, Свeти Симeун и oстaли“, 
рeклa je Хинићeвa.
Излoжбу je oтвoриo викaрни 
eпискoп мaрчaнски Сaвa кojи 

je рeкao дa je свaкa икoнa 
вaжнa, jeр je, у ствaри, чoвjeк 
икoнa Христoвa.
„Свeтитeљ кojи je прикaзaн 
нa икoни jeстe oнaj кojи сe 
нa нajбoљи мoгући нaчин 
упoдoбиo Христу, oтудa икoнa 
свeтитeљa jeстe нa нeки нaчин 
икoнa сaмoг Христa. Хришћa-
ни, клaњajући сe икoнaмa, 
нe клaњajу сe нeкaквим идo-
лимa нeгo сe, клaњajући лику, 
клaњajу oнoмe кojи je изo-
брaжeн нa њeму. Oвe икoнe 
кoje видимo су свjeдoчaн-
ствo дa и у нaшeм рoду имa 
свeтитeљa и имa oних људи 

кojи су сe свojим дjeлoм, 
свojим учeњeм упoдoбили 
сaмoм Христу и нa тaj нaчин 
пoстaли свeтитeљи, aли и 
нaшe oглeдaлo oднoснo oнo 
у чeму трeбa ми дa сe пo-
глeдaмo и дa видимo гдje смo 

у oднoсу нa њих“, рeкao je ви-
кaрни eпискoп Сaвa.
У приjeдoрскoj гaлeриjи 
зaдoвoљни су штo je aутoр 
првe излoжбe у нoвoj излaгaч-
кoj сeзoни jeднa oд нajпoз-
нaтиjих српских икoнoписaцa. 
„Jeлeнa Хинић je нaшa чувeнa 
умjeтницa икoнoписaц из 
Бeoгрaдa, кoja je oсликaлa 
мнoгe хрaмoвe, црквe. Њeнe 
икoнe нaлaзe сe кoд знaмe-
нитих личнoсти, рeцимo 
кoд Влaдимирa Путинa, кoд 
пaпe Фрaњe, крaљa Чaрлсa 
III. Jeлeнa je прихвaтилa нaш 
пoзив, oдлoжилa нeкe вaж-

нe oбaвeзe и дoшлa у нaшу 
гaлeриjу дa нaм сe прeдстa-
ви свojим рaдoм“, рeкao je 
дирeктoр Гaлeриje „Срeтeн 
Стojaнoвић“, Бoрис Eрeмић.
Излoжбa Jeлeнe Хинић бићe 
oтвoрeнa дo 16. фeбруaрa.

Текст:  Бојана Мајсторовић

У Позориш-
ту Приједор у 
петак, 26. јану-
ара, у 19 часова 
биће одржана 
С в е т о с а в с к а 
академија. Бес-
једник ће бити 
професор Горан 
М а кс и м о в и ћ . 
Претходно ће 
у фоајеу Позо-
ришта, у 18:30 
часова, бити 
изложени на-
грађени уче-
нички ликовни 
и литерарни ра-
дови који су иза-
брани на јавном 
конкурсу Српске 
п р а в о с л а в н е 
црквене опш-
тине Приједор. 
Наредног дана, 
на Савиндан, у 
суботу, 27. јануара, биће одржан Светосавски добротвор-
ни бал. Он почиње у 19 часова у Хотелу “Приједор”, а као 
и претходних година, организује га Коло српских сестара. 
Цијена улазнице је 20 КМ, а мјеста, чији је број ограничен, 
могу се резервисати на број телефона 065/855-491.

НАРЕДНИ ВИКЕНД 
СВЕТОСАВСКА 

АКАДЕМИЈА И БАЛ

OTВOРEНA ИЗЛOЖБA ИКOНA 
JEЛEНE ХИНИЋ
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Број: 02- 40-37/24
Датум: 16. јануар 2024. године
        

              На основу члана 82. став 3. Закона о локалној самоуправи (“Службени глас-
ник Републике Српске”, број: 97/16, 36/19 и 61/21), члана 89. Статута Града Приједора 
(“Службени гласник Града Приједора”, број: 12/17) и  Одлуке о услузи јавне кухиње 
(„Службени гласник Града Приједора“, број: 8/21), градоначелник Града Приједора,   о 
б ј а в љ у ј е

Ј А В Н И   П О З И В
ЗА УЧЕШЋЕ У ИЗБОРУ ПРУЖАЛАЦА УСЛУГЕ ЈАВНЕ КУХИЊЕ

I

Предмет овог  јавног позива је избор пружалаца услуге јавне кухиње за 2024. годину. 
На Јавни позив могу се пријавити  удружењa и друге невладине организације, које 
испуњавају услове за пружање услуге јавне кухиње.
          

II

Пријаву на Јавни позив могу поднијети сви правни субјекти из тачке I који доставе   
сљедеће доказе:

 1. Рјешење надлежног суда о регистрацији и сједишту на територији града 
Приједора,
 2. Статут удружења, 
 3. Уговор о отварању и вођењу банковног трансакционог рачуна,
 4. Потврда о регистрацији (ЈИБ),
 5. Завршни рачун /биланс стања и биланс успјеха за претходну годину/ овје-
рен од стране АПИФ-а, 
 6. Изјава или други доказ о посједовању адекватаног простора за припрему и 
дистрибуцију оброка,
 7. Санитарну књижицу  за запослена лица која послују са храном у правном 
субјекту и да су под здравствено-санитарним надзором,
 8. Уговор са надлежном јавном здравственом установом  Републике Српске  о 
контроли    исправности хране и брисева радних површина, опреме и уређаја,
 9. План и програм  рада за текућу годину,
 10. Извјештај о утрошку средстава у сврху  јавне кухиње за претходну годину 
и
 11. Цијену услуге по оброку.

III

Подносиоци пријаве дужни су доставити понуду цијене по оброку, коју чини врста и 
цијена оброка, као и број корисника које јавна кухиња може услужити у току једног 
дана.
 Претходни подаци могу се дати путем изјаве, овјерене од стране надлежног 
органа Града Приједора.

IV

Пријава за учешће у овом позиву подноси се на  Обрасцу, који се може преузети на 
Инфо пулту Градске управе или на веб- страници Града Приједора. 

              Потребна документа не могу бити старија од шест мјесеци и иста се предају у 
оригиналу или овјереној копији. Непотпуне и неблаговремене пријаве неће се узети у 
разматрање.

V

Пријаву са прилозима доставити путем поште на адресу: Град Приједор, Градска упра-
ва, Одјељење за образовање, здравство и социјалну заштиту и пронаталитетну и демо-
графску  политику, Трг ослобођења бр. 1, 79102 Приједор.
Приjава на јавни позив може се поднијети и путем е-управе Града Приједора: https://
euprava.prijedorgrad.org, с тим да су подносиоци пријаве, који се на овај начин при-
јављују на Јавни позив, у обавези до до краја остављеног рока Одјељењу за образо-
вање, здравство и социјалну заштиту и пронаталитетну и демографску политику доста-
ве доказе о испуњености услова јавног позива.
 

VI

Начин и услове остваривања права на услугу јавне кухиње утврђује ЈУ Центар за со-
цијални рад Приједор у складу са законом и Одлуком о услузи јавне кухиње („Службе-
ни гласник града Приједора“, број: 8/21).

VII

Посебним уговором између Града Приједора и више изабраних пружалаца услуге јав-
не кухиње, који доставе доказе наведене у тачки II овог позива, регулисаће се међу-
собна права и обавезе.

VIII

                Рок за подношење пријава је 15 дана од дана објављивања Јавног позива 
на званичној интернет страници Града Приједор - www.prijedorgrad.org и у седмичном 
листу „Козарски вјесник“. Уколико Јавни позив не буде објављен истовремено, рок ће 
се рачунати од дана посљедње објаве.

 
                                                                                                                                                ГРАДОНАЧЕЛНИК

Слободан Јавор                         

Na osnovu člana 54. stav 1. tačka 10) Zakona o visokom obrazovanju („Službeni glasnik 
Republike Srpske“, broj: 67/20) člana 137. stav 1. Statuta Univerziteta za poslovne studije 
Banja Luka i Odluke broj 32/24 od 05.01.2024. godine, Univerzitet za poslovne studije Banja 
Luka dana 19.01.2024. godine  r a s p i s u j e:

KONKURS
za izbor akademskog osoblja u nastavnička i saradnička zvanja

 1. Za uže naučne oblasti kako slijedi:

 
• Monetarna ekonomija;
• Teorijska ekonomija;
• Fiskalna ekonomija;
• Preduzetnička ekonomija;
• Poslovne finansije;
• Računovodstvo i revizija; 
• Menadžment;
• Trgovina, turizam i hotelijerstvo;
• Teorija države i prava;
• Građansko pravo;
• Upravno pravo i uprava;
• Krivično pravo i krivično procesno pravo;
• Poslovno pravo i pravo društava;
• Međunarodno pravo;
• Ustavno pravo;
• Finansijsko pravo;
• Zoologija;
• Druga inženjerstva i tehnologije;
• Ekologija, zaštita biodiverziteta;
• Druge biološke discipline;
• Biotehnologija životne sredine;
• Biologija mora, slatkih voda, limnologija;
• Studije filma, radija i televizije;
• Računarske nauke;
• Sociologija kulture;
• Etika.

 2. Dokumentacija koja se podnosi prilikom prijavljivanja kandidata

Kandidati za izbor u zvanje nastavnika uz prijavu na konkurs prilažu:
 - Biografija i bibliografija, dosadašnja stručna i naučna dostignuća kao dokaz o 
ispunjenosti uslova predviđenih članom 81. i 82. Zakona o visokom obrazovanju,
 - Ovjerene fotokopije diploma o završenom osnovnom studiju, magistarskom 
studiju i doktorskom studiju,
 - Izvod iz matične knjige rođenih i uvjerenje o državljanstvu (original ili ovjerena 
fotokopija),
 - Ovjerene fotokopije odluka o izboru sa drugih visokoškolskih ustanova.

Kandidati za izbor u zvanje saradnika uz prijavu na konkurs prilažu:
 - Biografiju i bibliografiju,
 - Ovjerenu fotokopiju diplome o završenom osnovnom studiju, ovjerenu fotokopiju 
diplome o magistarskom ili master studiju (ukoliko su završili postdiplomski studij), kao 
dokaz o ispunjenosti uslova predviđenih članom 81. i 82. Zakona o visokom obrazovanju,
 - Izvod iz matične knjige rođenih i uvjerenje o državljanstvu (original ili ovjerena 
fotokopija).

Kandidati za izbor u zvanje nastavnika stranog jezika uz prijavu na konkurs prilažu:
 - Ovjerenu fotokopiju diplome sa drugog ciklusa studija sa najmanjom prosječnom 
ocjenom i na prvom i na drugom ciklusu studija  8,0 ili ekvivalent,
 - Dokaz o sposobnosti za nastavni rad i objavljene stručne ili naučne radove,
 - Izvod iz matične knjige rođenih i uvjerenje o državljanstvu (original ili ovjerena 
fotokopija).

 3. Radni odnos za kandidate koji konkurišu za izbor u zvanje za uže naučne oblasti 
iz tačke 1, zaključuje se po potrebi i to u procentu od 10 – 100% radnog vremena u skladu sa 
Zakonom o radu.

 Kandidati koji ispunjavaju uslove za izbor, a u radnom odnosu su na drugoj 
visokoškolskoj ustanovi, shodno Zakonu o visokom obrazovanju, mogu sa Univerzitetom 
zaključiti i poseban ugovor o izvođenju nastave, za tekuću akademsku godinu uz saglasnost 
matične visokoškolske ustanove sa koje se angažuju.

Nepotpune i neblagovremeno dostavljene prijave neće se razmatrati.
Prijave sa odgovarajućim dokumentima dostaviti na adresu:
Univerzitet za poslovne studije Banja Luka, Ulica Jovana Dučića 23a, 78 000 Banja Luka.

Konkurs ostaje otvoren do popune radnih mjesta od dana objavljivanja u sedmičnim 
novinama „Kozarski vjesnik“ Prijedor.

Univerzitet za poslovne studije Banja Luka
                                                                                                REKTOR 

                                                                                             Prof. dr Biljana Rađenović Kozić



19. јануар 2024. www.kozarski.com14. ЧИТУЉЕ/ОГЛАСИ

ОГЛАС ЗА ПРИЈЕМ У РАДНИ ОДНОС

„Дунав осигурање“ а.д. Бања Лука – Филијала Приједор објављује оглас за пријем 
у радни однос:

 - Преузимач осигурања са мјестом рада у Приједору -  
   два (2) извршиоца (м/ж)

Опис посла:

 Израђује понуде и прима понуде за закључење уговора о осигурању;
 Врши преглед и процјењује ризике у складу са упутством Дирекције за 
осигурање и израђује извјештај о прегледу ризика;
 Обрачунава премије осигурања, издаје полисе осигурања и фактурише 
премије;
 Стара се о обнови осигурања по скаденци;
 Врши измјене уговора о осигурању по захтјеву осигураника;
 Прати портфељ осигурања и предузима мјере за његово повећање;
 Прима и обрађује захтјеве осигураника;
 Сравњује стање потраживања и дуговања са осигураником;
 Предлаже мјере за побољшање продаје осигурања;
 Врши наплату осигурања и других доспјелих ненаплаћених потраживања;

Услови за пријем радника:

 - Држављанство БиХ,
 - Да је старији од 18 година,
 - ССС, ВШС, ВСС, свих смјерова,
 - Спремност на тимски рад,
 - Организационе способности,
 - Познавање рада на рачунару,
 - Возачка дозвола Б категорије – активни возач;

 Сви заинтересовани кандидати, који испуњавају наведене услове треба 
да доставе мотивационо писмо са кратком биографијом до 09.02.2024. године на 
email: info@dunav.ba или на адресу Вожда Карађорђа бб Приједор, са назнаком 
„Пријава за посао“. 

Контакт телефон за више информација: +387 (52) 234-425
Оглас остаје отворен 15 дана од дана објављивања!

„ДУНАВ ОСИГУРАЊЕ“ а.д. 
БАЊА ЛУКА 

ФИЛИЈАЛА ПРИЈЕДОР

Дана 23.1.2024. навршава се 40 тужних дана од 
смрти нашег вољеног

ДРАГАНА ДЕСПОТА
(1967 - 2023)

Заувијек твоји, отац Милан, мајка Даринка, супруга 
Драгојла, кћерка Милена, син Горан, зет Владимир, 
снаха Татјана, унучад: Павле, Бјанка и Јован, брат 
Драшко са породицом.

18715

Дана 25.1.2024. навршава се пет тужних 
година откако није са нама наш вољени син, 
супруг и отац

ЖЕЉКО МАРИН
(1967 - 2019)

Да те је наша љубав могла спасити, живио 
би вјечно. Знао си колико те волимо, али не 
знаш колико за тобом патимо. Никада те нећемо заборавити и увијек 
ћемо те вољети.
Твоји: мајка Драгиња, супруга Нина, кћерке Дејана и Татјана. 18705

Навршава се пет тужних година откако није 
са нама наш драги

ЖЕЉКО МАРИН

Драги брате, у срцу и души, бол и туга не престају. У кући без тебе 
превелика празнина.
Твоја сестра Нада са породицом.

18705

Тужног срца јављамо родбини, пријатељима и 
познаницима да је дана  17.1.2024. преминула наша драга

РАДОЈКА (Иван) ОБРАДОВИЋ
(1939 - 2024)
Наставница

Сахрана драге нам покојнице обавиће се у петак, 19.1.2024, 
на гробљу Пашинац у 13 часова.
Ожалошћени: супруг Милан, син Јанко, кћерка Татјана, зет 
Хенк, снаха Свјетлана, унуке: Дуња-Луција и Саша, те остала 
ожалошћена родбина и пријатељи. 2/24

ПРИЈЕДОРСКИ 
ИНФОРМАТОР

ХИТНЕ СЛУЖБЕ 
Пoлициja
Хитнa пoмoћ
Вaтрoгaсци
Информације
Тачно вријеме
САОБРАЋАЈ
Аутобуска станица
АМСЈ ПД
Жељезничка станица
Аeрoдрoм Урије
КОМУНАЛНА ПРЕДУЗЕЋА
Водовод 
Топлана
Електродистрибуција
Кoмунaлнe услугe
УСТАНОВЕ
Библиотека
Позориште
Музеј
Галерија
Метеоролошка станица 
Кино “Козара” 
Градска читаоница 
Суд
ЗДРАВСТВО
Дом здравља
Болница
АПОТЕКЕ
Апотека Козара
Апотека 16. Мај
Апотека Медикус
Апотека Урије
МЕДИЈИ
РTРС ИTЦ Приjeдoр
ИПЦ Кoзaрски Вjeсник 
Рaдиo Приjeдoр
TВ Приjeдoр 
"FREE" рaдиo
ТУРИЗАМ
Туристичка 
организација Приједор
Хотел Приједор
Мотел "Le Pont"
Ресторан "Papa Joe"
Ресторан Европа
Ресторан Рибарска прича
УСТАНОВЕ
Метеоролошка станица
Пошта Приједор
Основни Суд
Дјечији вртић "Радост"
Дом пензионера
Центар за социјални рад

122
124
123

1185
125

052/240-150
052/212-040
052/211-021
052/236/429

052/236-600
052/231-779
052/233-031
052/237-177

052/211-324
052/211-116 
052/211-334 
052/213-305 
052/232-285
052/211-258
052/211-477
052/211-420

052/231-288
052/238-411

052/231-202
052/242-860
052/234-160
052/239-130

052/240-200
052/232-863
052/911-822
052/211-239
052/233-303

052/243-030

052/234-220
052/234-788
052/214-494
052/333-123
052/325-510

052/232-285
052/233-980
052/211-420
052/243-020
052/233-750
052/231-967
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ДУШКО ВЛАЧИНА
(1950 - 2024)

Са љубављу и достојанством, 
чуваћемо успомену на тебе. 

Хвала за све.

„Нек' увијек прати слава“, 
нашег рудара.

Супруга Зора, кћерка Орјана и син 
Огњен са породицама.

18713

Tužno sjećanje na drage roditelje

Lijepe uspomene i sjećanja na vas nikad neće 
prestati.

Vječno zahvalna mnogobrojna porodica.

18706

Dana 19.1.2024. 
navršava se 21 

godina

STIPO 
GALONJA

Dana 8.12.2023. 
navršilo se 16 godina

ANA 
GALONJA

Посљедњи поздрав моме

ДУЛИ

Од Миле Гаврановића и његове 
породице.

18710

На дан Богојављeња, 19.1.2024. проћи 
ће 10 тужних година како није са нама 

наша вољена сестра и тетка

МАРИЈА БРКИЋ
(2014 - 2024)

Драга наша, хвала Ти за сву љубав и 
доброту коју си нам несебично пружала. 
Заувијек ћеш бити у нашим срцима, 
мислима и остати незаборављена. 
С љубављу и поштовањем, сестра Ана и 
сестрић Драги.

18714

Дана 17.1.2024. навршава се шест година 
како нас је напустила наша кћерка

ЈЕЛЕНА КНЕЖЕВИЋ
(1981 - 2018)

Много нам недостајеш! Откако си нас 
оставила да тугујемо, али твој лик пун 
доброте и љубави памтићемо док живимо!
Драга наша Јецо, почивај у миру и нека те 
анђели чувају.
Твоја кћеркица Емилија, тата Ранко, мама 
Мира, сестра Дражена са породицом, брат 
Слободан. 18712

Дана 21.1.2024. навршава се шест мјесеци 
како си отишла на пут без повратка

ЗОРКА ЗОРА ШПАДИЋ
(1952 - 2023)

Прошло је шест мјесеци тешких, најтежих. 
Вријеме које пролази не доноси утјеху и 
заборав, већ све већу бол и тугу. Вјечно ћу 
те чувати и носити у свом срцу и мислима. 
Нека ти је вјечна слава и хвала.
Твој неутјешни супруг Душан.

18709

Дана 21.1.2024. навршава се шест 
тужних мјесеци како ниси с нама

ЗОРКА ЗОРА ШПАДИЋ
(1952 - 2023)

Драга мама, била си нам велика подршка 
и ослонац кроз читав живот. Пружила си 
нам несебичну љубав. Чуваћемо те од 
заборава.
Твој син Жељко са породицом.

18709

Дана 21.1.2024. навршава се шест тужних 
мјесеци од смрти моје сестре

ЗОРЕ (рођ. Пиљић) ШПАДИЋ

Твоја љубав, доброта и племенитост остаће вјечно у нашим срцима.
Твоји: брат Зоран и снаха Радана са породицом.

18708

Тужно сјећање

ОСТОЈА ЂУРИЋ
Омарска - Јелићка

(17.1.2007 - 17.1.2024)

С поносом чувамо успомену на тебе.

Сестра Мара, зет Небојша са породицом.

18707

Дана 24.1.2024. 
навршавају се три године 

од смрти драге мајке

АНЂЕ (Милана) 
ЋОРИЋ

Вријеме пролази, али 
сјећање на тебе заувијек 
остаје у срцима оних који 
те воле.
Твој син Младен. 18711
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Текст:  Гордана Каурин

У Јутрогошти је одржан тради-
ционални 10. по реду шахов-
ски турнир у организацији ШК 

„Рудар“ Приједор, поводом 
обиљежавања Дана Републи-
ке Српске. Учесници кажу да 
је веома важно да се шах игра 
и у мањим срединама, те да и 
на овај начин добија на зна-
чају. 
“Волим играти шах и кори-
стим сваку прилику да се поја-
вим на турнирима”, рекао је 
Драган Игњатовић, шахиста 
из Бањалуке.
Дејан Кнежевић, млади ша-
хиста из Приједора, истакао 
је да је ово мисаона и тешка 
игра.
“Шах не може свако разумје-
ти, али може покушати”, сма-
тра Кнежевић.
Организатор, Игор Јаворић из 
ШК “Рудар” Приједор, навео 
је да је турнир традиционалан 
и једини је тог типа у цијелој 

Српској.
“Десети је по реду и има ве-
лику важност како моје колеге 
шахисти и саборци знају рећи: 
‘Републику Српску смо у рату 
бранили, а сад у миру славимо 
тај њен дан.’ Ове године има-
ли смо 20 учесника из Дубице, 
Бањалуке, Градишке, Српца и 
ШК ‘Рудар’ Приједор учествује 
заједно са својим члановима. 
Овом приликом бих хтио да 
се захвалим Градској управи 
на челу са градоначелником 
Слободаном Јавором који нам 
је изишао у сусрет, као и прет-
ходних година, када смо овак-
ву манифестацију одржавали 
у Јутрогошти“, истакао је Ја-
ворић, који је, са шест поена, 
освојио прво мјесто на овом 
турниру. 
Признање му је уручио Саво 

Челица, главни судија. По 
пет бодова освојили су При-
једорчани Ранко Бановић, 
Јово Гужвић из Српца и Драго 
Игњатовић из Бањалуке. Пето-
пласирани, са 4,5 поена, био 
је Раде Кондић из Приједора. 
Код омладинаца најуспјеш-
нији је био Стефан Хрваћанин, 
члан ШК “Рудар” Приједор.

Текст и фото:  
ФБ ФК "Рудар Приједор"

Сениорска екипа ФК 
«Рудар Приједор” поче-
ла је са припремама за 
прољећни дио првенст-
ва М:тел Прве лиге Репу-
блике Српске за сезону 
2023/2024. Шеф Стручног 
штаба ФК «Рудар Прије-
дор” Вуле Тривуновић је 
са помоћницима обавио 
прозивку играча, на коју 
су се јавила 32 играча, од 
којих је пет јуниора и три 
играча који су на проби.
Клуб су напустили Петро-
вић, Росић, Перић и 
голман Секулић, док је 
Демоњић на излазним 
вратима “Рудара”. Нови 
играчи су Ђани Салчин, 
Марин Самарџић и гол-
ман Милан Тришић. Про-
зивци и првом тренингу 
присуствовао је и Марио 

Сајак, повратник у Клуб из 
ФК «Омарска”. Алексан-
дар Игњатовић, искусни 
дефанзивац, потписао је 
споразумни раскид уго-
вора са ФК «Рудар Прије-
дор». 
“Што се тиче наших циље-
ва, они и даље остају исти. 
Настављамо да радимо и 
спремамо се за наставак 
сезоне како би до краја 
остали у трци за Премијер 
лигу. Екипа није доживје-
ла велике промјене у 
играчком кадру, постоја-
ла је једна група играча 
која је изразила жељу да 
промијени средину и ми 
им нисмо правили про-
блем, а то су играчи који 
нам нису донијели оно 
што смо од њих очекива-
ли у првом дијелу сезо-
не. Довели смо појачања 
за која сматрамо да нам 
могу помоћи да будемо 

ефикаснији на прољеће, а 
пратићемо тржиште како 
бисмо евентуално дове-
ли још два играча која ће 
подићи ниво наше игре. 
Такође, имамо играче из 
наше Омладинске шко-
ле којима желимо дати 
простор у тренингу као 
награду за одличан рад у 
Омладинској школи. Не-
колико играча је на проби, 
а у тим се након повреде 
враћа Кесић, као и Микић 
са чијим опоравком неће-
мо журити. Управа на челу 
са предсједником обез-
биједила је све могуће 
услове за добар и квали-
тетан рад, међу којима је 
и одлазак на припреме у 
топлије крајеве, тако да је 
на нама да много радимо 
како бисмо покушали ост-
варити зацртане циљеве”, 
изјавио је Тривуновић.
“Рудари” ће први дио 
припрема обавити у При-
једору, док се 26. јануара 
селе у Медулин (Хрватс-
ка) гдје ће остати 11 дана 
и одрадити главни дио 
припрема. По повратку 
из Медулина, планирано 
је одигравање контрол-
них утакмица. У првом 
колу наставка Првенства, 
ФК “Рудар Приједор” је 
на Градском стадиону до-
маћин екипи “Љубић” из 
Прњавора, а утакмица се 
игра у суботу, 2. марта, у 
14.00 часова.

Текст:  КВ

Куглаши “Рудара” из 
Приједора освоји-
ли су Куп Републи-
ке Српске за сезону 
2023/2024. Приједор-
чани су се са учин-
ком од 3.538 чуњева 
по први пут окитили 
златом у овом так-
мичењу, а иза њих 
са два чуња мање је 
екипа КК “Ада” која је 
прошлогодишњи освајач. Екипе “Рудара” и “Аде” су се пласирале 
на финални турнир Купа Босне и Херцеговине, а одмјериће снаге 
са “Посушјем” односно “Слободом”. Трећепласирана екипа је “Ко-
зара” док је четврто мјесто припрало екипи “Рада” из Брчког. На 
свечаности уручења признања, Куглашки савез Републике Српске 
за најперспективнијег играча Српске за 2023. годину прогласио је 
члана “Рудара” Матију Стијака.

Текст:  КВ

У 14. колу Кошаркашке лиге БиХ, кошаркаши “Широког” су, резулта-
том 91:69, побиједили “Приједор-Спартак” у Новом Граду. Најефи-
каснији у побједничком тиму били су Мартин Јунаковић са 26, Zachary 
Natall са 19 и  Матео Чолак 16 поена. Код домаћина најбољи је био 
Рајко Гутаљ са 14 поена. По 13 кошева постигли су Немања Станко-

вић и Сергеј Тодоровић. 
“Широки” је са 12 по-
бједа и два пораза и 26 
бодова први, а “Прије-
дор-Спартак” са четири 
побједе и 10 пораза 11. 
тим Лиге. У 15. колу до-
маћин “Приједор-Спар-
таку” је «Славија”, десе-
ти тим Лиге.

ЈАВОРИЋ ПОБЈЕДНИК ШАХОВСКОГ ТУРНИРА У ЈУТРОГОШТИ

Шаховски турнир у Јутрогошти

Игор Јаворић побједник турнира 

ФК "РУДАР ПРИЈЕДОР": 
ПОЧЕЛЕ ПРИПРЕМЕ ЗА ПРОЉЕЋНИ 

ДИО ПРВЕНСТВА

КУГЛАШИ "РУДАРА" ОСВОЈИЛИ 
КУП РЕПУБЛИКЕ СРПСКЕ

КОШАРКАШИ "ШИРОКОГ" 
ПОРАЗИЛИ "ПРИЈЕДОР-СПАРТАК"

Код спомен - обиљежја 
за 24 погинула борца 
Одбрамбено-отаџбинског 
рата положен је вијенац, 
прислужене свијеће те 
одата дужна пошта за 98 
погинулих бораца НОР-а 
из овог села. Покровитељ 
Турнира је Град Приједор.


